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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

Από το πρακτικό της υπ’ αριθμόν 5/2011 συνεδρίασης της Δημοτικής 

Επιτροπής Διαβούλευσης του Δήμου Αμυνταίου. 
 

Αριθμός απόφασης: 4/2011. 
 
ΘΕΜΑ:  Γνωμοδότηση επί της κατάρτισης του Προσχεδίου του Προϋπολογισμού του 
Δήμου, οικ. έτους 2012. 

 
Στο Δημαρχείο Αμύνταιου και στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 

Συμβουλίου,  σήμερα στις 24 Νοεμβρίου 2011 ημέρα Πέμπτη  και ώρα 19:00 
συγκεντρώθηκε σε ΕΠΑΝΑΛΗΠΤΙΚΗ συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή 
Διαβούλευσης του Δήμου Αμυνταίου σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 76 παρ. 3 
του Ν. 3852/2010 στο οποίο αναφέρεται ότι «Σε περίπτωση έλλειψης απαρτίας, η 

συνεδρίαση επαναλαμβάνεται την αμέσως επόμενη εργάσιμη ημέρα, οπότε θεωρείται σε 

κάθε περίπτωση ότι υφίσταται απαρτία», η συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε με παρόντες 
έντεκα « 11»  

Στην Τακτική συνεδρίαση της 23-11-2011 στην οποία κλήθηκαν όλα τα μέλη της 
Επιτροπής με την υπ’ αριθμόν 29544/15-11-2011 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου, που 
επιδόθηκε στον καθένα μέλος, σύμφωνα με το άρθρο 76 παρ. 3 του Ν. 3852/2010 ΔΕΝ 
διαπιστώθηκε η νόμιμη απαρτία καθόσον σε σύνολο σαράντα πέντε (45) μελών 
βρέθηκαν παρόντα Δέκα Τρία (13). 

Στην ΕΠΑΝΑΛΗΠΤΙΚΗ συνεδρίαση ήταν: 
           ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                          
1 Μωυσιάδης Κωνσταντίνος 8 Παππά Κωνσταντίνα 
2 Ηλία Θεοδώρα 

 
9 Ιωαννίδης Χρήστος 

3 Καραβασιλειάδης Σάββας  10 Καραούλης Θεόδωρος 
4 Τσαμπασίδης Ελευθέριος  11 Φιλίππου Αγάπη 
5 Μπούτσης Βασίλειος    
6 Κάγκας Μιχαήλ    
7 Καλυβά Μαγδαλινή    

 
ΑΠΟΝΤΕΣ 

1 Γιαννιτσόπουλος Γεώργιος 18 Κοάτσης Αντώνιος 
2 Μεϊμάρης Θεόδωρος 

 
19 Πιχτράκη Παναγιώτα 

3 Γεωργιάδης Αλέξιος  20 Παππά Κωνσταντίνα 
4 Μαυρίδης Πολυχρόνης  21 Γκέλης Χρήστος 
5 Μπόσκος Χρήστος  22 Τσιναρίδου Φωτεινή 
6 Γεωργιάδης Λάζαρος  23 Χατζηησαϊα Δέσποινα 
7 Πετρίδου Ελισσάβετ  24 Χρηστίδης Γεώργιος 
8 Μιχαηλίδης Βασίλειος  25 Χατζηκωνσταντίνου Αλέξανδρος 
9 Μογλενίδης Χρήστος  26 Χαρατσή Αικατερίνη 



10 Αβραμίδης Αθανάσιος  27 Κατσαντούρης Νικόλαος 
11 Κωνσταντινίδης Γεώργιος  28 Κύρκος Θεόδωρος 
12 Τσουμήτας Αλέξανδρος  29 Νικολαϊδης Δημήτριος 
13 Απιδόπουλος Θεόφιλος  30 Κατσουπάκης Θεόδωρος 
14 Χατζής Παντελής  31 Καραγιαννίδης Νικόλαος 
15 Φωκάς Θεόδωρος  32 Νεβολιάνης Χρήστος 
16 Κοσμίδης Σάββας  33 Κύρκος γεώργιος 
17 Γεωργίου Σταύρος  34 Βακφάρης Στυλιανός 

Που ΔΕΝ παρουσιάστηκαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

Στην συνεδρίαση παραβρέθηκε επίσης οι: 
α) Λιάσης Ιωάννης, Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου Αμυνταίου για να 

διευθύνει την συζήτηση. 
β) Μωυσιάδης Κωνσταντίνος, Αντιδήμαρχος του Δήμου Αμυνταίου. 
Στην συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο Μπούτσης Α. Παναγιώτης, υπάλληλος του 

Δήμου για την τήρηση των πρακτικών συνεδρίασης. 
Το 1ο και θέμα της ημερήσιας διάταξης εισηγήθηκε ο προϊστάμενος της 

Οικονομικής Υπηρεσίας του Δήμου κος Ίτσιος Συμεών από τον οποίο έγινε ανάγνωση 
του Προσχεδίου του Προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2012 το οποίο  αποτελεί 
αναπόσπαστο τμήμα της παρούσας απόφασης. 

Και κάλεσε την Επιτροπή να γνωμοδοτήσει  σχετικά. 
Η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης μετά από διαλογική συζήτηση και έχοντας 

υπόψη την εισήγηση και τις σχετικές διατάξεις του Ν. 3852/2010. 
 

Αποφασίζει  ομόφωνα 
 
Γνωμοδοτεί θετικά επί του Προσχεδίου του Προϋπολογισμού του Δήμου έτους 

2012. 
Το Προσχέδιο του Προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2012 αποτελεί 

αναπόσπαστο τμήμα της παρούσας απόφασης. 
Προτάσεις - Παρατηρήσεις: 
1) Τσαμπασίδης Ελευθέριος:  
α) Τα Δημοτικά τέλη να παραμείνουν στις περσινές τιμές, λόγω των 

οικονομικών προβλημάτων που αντιμετωπίζουν οι Δημότες. 
β) Ο Δήμος να φροντίσει για την είσπραξη των ανείσπρακτων ενοικίων από τις 

εκμισθώσεις ακινήτων του σε ιδιώτες. 
γ) Να γίνει εγκατάσταση φωτοβολταϊκών σε Δημοτικούς χώρους για αύξηση 

των εσόδων του Δήμου. 
δ) Το Αστυνομικό Τμήμα Αμυνταίου και το Δ.Α.Κ. Αμυνταίου να συνδεθούν με 

το δίκτυο Τηλεθέρμανσης. 
ε) Να προβλεφθεί στον προϋπολογισμό του Δήμου πίστωση για την 

χρηματοδότηση των Συλλόγων του Δήμου. 
2) Μπούτσης Βασίλειος: 
α) Να φροντίσει ο  Δήμος για την μίσθωση και σωστή λειτουργία του Κυλικείου 

στο Δ.Α.Κ. Αμυνταίου ώστε να επέλθουν έσοδα στον Δήμο. 
β) Να αποκατασταθούν τα ρήγματα που έγιναν στην πόλη μας με τις εργασίες 

επέκτασης του δικτύου τηλεθέρμανσης και αντικατάστασης του δικτύου ύδρευσης και 
αποχέτευσης. 



3) Κάγκας Μιχαήλ: 
α) Πρέπει να βρεθεί τρόπος ώστε να λυθεί το πρόβλημα συμμετοχής των μελών 

της Επιτροπής Διαβούλευσης στις εκάστοτε συνεδριάσεις της. 
β) Να συνταχθούν περιβαλλοντικές μελέτες για τις Λίμνες του Δήμου και να 

γίνει ανάλυση των νερών τους και καθαρισμός. 
4) Ηλία Θεοδώρα: 
α) Να γίνει ενημέρωση όλων των ΑΜΕΑ για το δικαίωμά τους να πληρώνουν 

μειωμένους φόρους και τέλει. 
β) Να σηματοδοτηθεί ο δρόμος προς το ΚΑΦΚΑ. 
γ) Να γίνουν παρεμβάσεις προσβασιμότητας στα πεζοδρόμια του Δήμου για 

τους ΑΜΕΑ. 
5) Θεοδωρίδης Κωνσταντίνος: 
α) Είναι άδικο τα μέλη της Επιτροπής Διαβούλευσης που ορίσθηκαν από τον 

Δήμο να μην συμμετέχουν στις συνεδριάσεις της Επιτροπής. 
β) Πρέπει ο Δήμος να εκμεταλλευθεί την χρηματοδότηση ΕΣΠΑ και να 

προετοιμασθεί για την Β΄φάση του ΕΣΠΑ ώστε να απορροφηθούν όσο το δυνατόν 
περισσότερα χρήματα για έργα του Δήμου. 

γ) Να γίνει παρέμβαση στο κτίριο του Δημαρχείου για την προσβασιμότητα των 
ΑΜΕΑ στους ορόφους του Δημαρχείου, όπως επίσης και σε όλα τα Δημοτικά κτίρια 
και δημόσιους χώρους του Δήμου. 

δ) Να γίνει έρευνα από τον Δήμο, εάν εκτός των ΑΜΕΑ, δικαιούνται και άλλες 
ευπαθείς ομάδες  να πληρώνουν μειωμένους φόρους και τέλει. 

ε) Να φωταγωγηθεί ο κόμβος του δρόμου προς το ΚΑΦΚΑ. 
6) Καραβασιλειάδης Σάββας: 
α) Να γίνει από τον Δήμο καταγραφή όλων των ευπαθών ομάδων του Δήμου και 

να ληφθούν κατάλληλα μέτρα. 
7) Παππά Κωνσταντίνα: 
α) Να γίνει διαμόρφωση του προαυλίου του Λυκείου Αμυνταίου, να 

χρωματισθούν τα WC, να τοποθετηθούν παγκάκια στους διαδρόμους, να αγορασθούν 
στολές για την αθλητική ομάδα του Λυκείου, να αντικατασταθούν τα κουφώματα και 
να  τοποθετηθούν κουρτίνες στις αίθουσες διδασκαλίας.  

  
Η απόφαση αυτή πήρε αύξ. αριθ. 4/2011 

 
Για το παραπάνω θέμα συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως 

έπεται: 
 

Ο Πρόεδρος                                                             
                

Τ.Σ.Υ 
Ιωσηφίδης Ιωακείµ                                

                                                                               
 

 

 

Τα Μέλη 
 

Τ/Υ 


